
Z á p i s n i c a 
z rokovania 25. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 

Bratislava-Petržalka konaného dňa 29.06.2021 
 

 
Začiatok rokovania: 9:00 hod. 

 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny  

 
Ospravedlnení: Mgr. Ivan Halmo, Peter Hochschorner, JUDr. Milan Vetrák 
 
Otvorenie 25. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva otvoril starosta Ján Hrčka. Zasadnutie sa 
konalo formou videokonferencie v súlade s § 30f ods. 2 zákona č. 73/2020 Z. z., ktorým sa 
menia a dopĺňajú niektoré zákony v pôsobnosti MV SR v súvislosti s ochorením COVID-19.  
Skonštatoval, že miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Petržalka je 
uznášaniaschopné počtom prítomných 27 z počtu 35 poslancov, čo predstavuje 77,10 %. 
Počet poslancov sa počas rokovania videokonferencie  priebežne menil.  
Starosta upozornil poslancov, že hlasovať sa bude podľa nastavenej aplikácie SmartVote, 
pričom priebeh hlasovania a výsledky krátko po hlasovaní budú vidieť na ploche.  
Následne sa pristúpilo k hlasovaniu o programe tak, ako ho poslanci obdržali v pozvánkach. 
 
Program: 
 

1. Kontrola plnenia uznesení Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-
Petržalka k 31. 5. 2021 

2. Záverečný účet a finančné usporiadanie mestskej časti Bratislava-Petržalka za 
rok 2020 

3. Návrh úpravy rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka na rok 2021 a 
schválenie výdavkov čerpaných z úveru SLSP 

4. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Petržalka č. 
..../2021 zo dňa ... ... 2021 k zriadeniu Materskej školy, Turnianska ul. č. 10, 851 
07 Bratislava 

5. Návrh na predĺženie prenájmu nebytových priestorov, v objekte Romanovej 1, 
Bratislava pre spoločnosť M.A.Y.A s.r.o., ako prípad hodný osobitného zreteľa  

6. Návrh na predĺženie prenájmu nebytových priestorov, v objekte ZŠ Nobelovo 
nám. č. 6 pre BABYLAND, ako prípadu hodného osobitného zreteľa  

7. Návrh na predĺženie prenájmu časti pozemku, v areáli ZŠ Nobelovo nám. č. 6 pre   
BABYLAND, ako prípadu hodného osobitného zreteľa  

8. Návrh na predĺženie prenájmu časti budovy – strešná plocha budovy ZŠ 
Beňadická 38, pre Orange Slovensko, a.s., ako prípadu hodného osobitného 
zreteľa  

9. Návrh na prenájom časti pozemkov registra „C“ KN parc. č. 5357/29, 5359/73, 
5359/67, 5359/63, 5359/59, 5359/55, 5359/47, 5359/36, 5359/32, pod stavebným 
objektom SO TB.300 Sadové a terénne úpravy, ktoré sú dotknuté umiestnením 
stavby „Alfa Park  – Tower B“ pre spoločnosť Popper Capital, s.r.o., ako prípad 
hodný osobitného zreteľa  



10. Návrh na prenájom nebytových priestorov, v BD Medveďovej 21, Bratislava pre 
Miestnu knižnicu Petržalka, ako prípadu hodného osobitného zreteľa 

11. Návrh na odpustenie dlhu z nájmu v čase mimoriadnej situácie v rámci Covid-19 
12. Výzva na podanie žiadostí o nenávratný finančný príspevok na vzdelávanie detí v 

súkromných materských školách podľa prijatého všeobecne záväzného 
nariadenia mestskej časti Bratislava-Petržalka č. 6/2015 z 22. septembra 2015 o 
poskytovaní nenávratného finančného príspevku na vzdelávanie detí v 
súkromných materských školách v znení všeobecne záväzného nariadenia č. 
3/2016 a všeobecne záväzného nariadenia č. 11/2019 pre školský rok 2021/2022 

13. Stanovisko mestskej časti Bratislava-Petržalka k návrhu dodatku Štatútu 
hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislavy – sociálne veci (vypustenie čl. 31 
a 32, za čl. 30 sa vkladajú nové čl. 31 až 32i) 

14. Zmluva o spolupráci na zabezpečovanie odťahovej služby medzi spoločnosťou 
Mestský parkovací systém, spol. s.r.o. a Mestskou časťou Bratislava-Petržalka 
a Hlavným mestom Slovenskej republiky Bratislava 

15. Stanovisko mestskej časti Bratislava-Petržalka k návrhu Všeobecne záväzné 
nariadenie hlavného mesta Bratislavy č. .........../2021 z ............., ktorým sa mení a 
dopĺňa všeobecne záväzné nariadenie hlavného mesta Slovenskej republiky 
Bratislavy č. 6/2020 o nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými 
stavebnými odpadmi na území hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislavy  

16. Pedagogicko-organizačné zabezpečenie školského roka 2021/2022 v základných 
školách v zriaďovateľskej pôsobnosti mestskej časti Bratislava-Petržalka  

17. Správa o kontrole poskytovania stravných lístkov príslušnými oddeleniami 
Miestneho úradu Mestskej časti Bratislava – Petržalka  za obdobie od 1. januára 
2020 do 31. decembra 2020 

18. Správa z kontroly plnenia uznesení prijatých Miestnym zastupiteľstvom 
Mestskej časti Bratislava – Petržalka za obdobie II. Polroka 2020 

19. Návrh plánu kontrolnej činnosti miestnej kontrolórky Mestskej časti Bratislava-
Petržalka na obdobie od 1. júna 2021 do 31. decembra 2021 

20. Návrh na zmenu uznesenia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-
Petržalka č. 210 zo dňa 5. mája 2020 

21. Návrh na voľbu poslancov do komisií Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 
Bratislava-Petržalka 

22. Písomná informácia o aktuálnom stave voľných bytov vo vlastníctve mestskej 
časti Bratislava-Petržalka a bytov zverených do správy mestskej časti Bratislava-
Petržalka za II. štvrťrok 2021 

23. Informácia o uzavretých zmluvách na nájom obecných bytov zverených do 
správy mestskej časti Bratislava-Petržalka hlavným mestom Slovenskej 
republiky Bratislava a informácia o uzavretých nájomných zmluvách 
a o predĺžení nájmov už uzavretých nájomných zmlúv na nájom bytov vo 
vlastníctve mestskej časti Bratislava-Petržalka za II. štvrťrok 2021 

24. Interpelácie 
25. Rôzne 

Informa čné materiály 
 



Prvé hlasovanie bolo o uznášaniaschopnosti poslancov. 
Hlasovanie prítomných 24, za 23, proti 0, zdržali sa 2, nehlasovali 2, neprítomní 8. 
 
Nasledovalo hlasovanie o navrhovanom programe.  
 
Hlasovanie o programe: prítomných 26 z 35 poslancov, za 25, proti 0, zdržalo sa 0, 
nehlasovali 1, neprítomní 9 - program rokovania bol schválený.  
 
Poslanci predkladali svoje návrhy na zmenu programu. 
Vystúpil poslanec Peter Cmorej a predložil návrh na zvýšenie platu starostu na celkom 6314,-
€, čo predstavuje zvýšenie o 40 %. 
Poslanec Behúl vystúpil s tým, že žiadal zaradiť bod 21b) ako návrh na využitie plavárne. 
Následne bolo pristúpené k hlasovaniu o doplnení programu takto: 
 
Hlasovanie o doplnení bodu p. Cmoreja ako bod 3b): prítomných 28, za 20, proti 2, zdržal sa 
5, nehlasoval 1, neprítomní 7 - program rokovania bol schválený.  
 
Hlasovanie o doplnení bodu p. Behúla: prítomných 28, za 22, proti 0, zdržal sa 4, nehlasoval 
2, neprítomní 9 - program rokovania bol schválený.  
 
Pani vicestarostka predložila návrhovú komisiu v zložení: Michala Kozáková, Iveta 
Jančoková, Miroslav Behúl. 
 
Hlasovanie o členoch návrhovej komisie: prítomných 29, za 26 proti 1, zdržalo sa 0, 
nehlasoval 2, členovia návrhovej komisie rokovania boli schválení.  
 
Za overovateľov boli navrhnutí p. Miroslav Dragun a p. Juraj Kríž. 
 
Hlasovanie o overovateľoch zápisnice: prítomných 26, za 25, proti 0, zdržal sa 1, nehlasoval 
0, - overovatelia rokovania boli schválení  
 
K bodu č. 1 
Kontrola plnenia uznesení Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Petržalka 
k 31. 5. 2021 
 
Materiál tradične uviedla prednostka, p. Petra Vančová. Jednotlivé plnenia uznesení 
charakterizovala ako priebežne plniace a dala priestor poslancom na diskusiu. 
Rozvinula sa diskusia.  
Slova sa ujala pani vicestarostka Hrehorová, ktorá informovala poslancov o štátnom fonde 
rozvoja bývania, ktorý bude využitý v súvislosti s rekonštrukciou bytového domu na 
Medveďovej, kde žiadosť bude podávať mestská časť, pretože dohodou s hlavným mestom 
tento prešiel 24.6.2021 do majetku mestskej časti Bratislava-Petržalka. 
Poslanec Kríž položil prednostke otázku v súvislosti s uznesením 237. 
 
Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Petržalka 
berie na vedomie  
Kontrolu plnenia uznesení Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Petržalka   
k 31.05.2021. 
 



Hlasovanie o návrhu k bodu č. 1: prítomných 27, za 24, proti 0, zdržalo sa 1, nehlasovali 2, - 
návrh bodu 1 rokovania boli schválený. 
 
 
K bodu č. 2 
Záverečný účet a finančné usporiadanie mestskej časti Bratislava-Petržalka za rok 2020 
 
Tento bod spolu s nasledujúcim, ktoré spolu priamo súvisia, uviedol starosta mestskej časti.  
Zastavil sa pri kapitálových výdavkoch s tým, že v príjmovej časti napriek korona vírusu 
a opatreniach s tým spojenými sme nemali žiadne výpadky na daniach. Daň z príjmu bola na 
úrovni predpokladu a daň z nehnuteľnosti bola cca o 3 mil. vyššia ako v predošlom roku. 
Vzhľadom k tomu, že niektoré aktivity neboli realizované, ušetrilo sa ďalších cca 900 000 €. 
Na druhej strane, časť peňazí je počítaná na nákup budovy ZSE a ostatné financie 
z rezervného fondu budú prerozdelené. 
Prebytok v rozpočte teda predstavuje cez 11 000 000 €. 
Na to sa v diskusii prihlásil poslanec Juraj Kríž, ktorý poukázal na skutočnosť, že je síce 
dobré šetriť, ale treba vidieť, že okrem starostovho zámeru  (ZSE) sa z poslaneckých priorít 
de facto nič nerealizovalo, čo tiež nevidí ako správne. 
Poslankyňa Ovečková kritizovala úverové zaťaženie, ktoré je obrovské. 
Žiadala, a zdôraznila, že opakovane, aby boli v záverečnom účte a rozpočte konkrétne 
špecifikácie, čo sa kde kedy robilo a v akých cenových reláciách, čo kde a ako bude 
realizovať v nasledujúcom období. Zdôraznila, že ich klub má túto požiadavku opakovane od 
1.6.2021. 
Ďalej vystúpili poslanci Dragun a Kríž Oliver, ktorý podporil myšlienku, že v materiáli má 
byť presne špecifikované. 
Pripojil sa s vystúpením poslanec Juraj Kríž, ktorý chválil hospodárnosť, ale nie za každú 
cenu. Sedemmiliónový prebytok vníma ako manažérske zlyhanie a neschopnosť. Realizovala 
sa síce kúpa ZSE, ale dlhodobo sa neriešia poslanecké priority. 
 
Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Petržalka 
s c h v a ľ u j e 

1. Celoročné hospodárenie mestskej časti Bratislava-Petržalka za rok 2020 bez výhrad. 
2. Záverečný účet mestskej časti Bratislava-Petržalka za rok 2020 

- prebytok  bežného a kapitálového rozpočtu vyčíslený podľa § 10 ods. 3 písm. a) a b) 
zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy vo výške 
5 871 015,18 €   

- zostatok finančných operácií vo výške 1 128 094,27 €. 
3. Prevod prebytku rozpočtu za rok 2020 vyčíslený podľa § 10 ods. 3 písm. a) a b) zákona 
č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy znížený 
o nevyčerpané účelovo určené prostriedky poskytnuté v roku 2020 v sume 1 861 341,26 
€ do Rezervného fondu mestskej časti Bratislava-Petržalka v sume 4 009 673,92 €. 

4. Prevod zostatku finančných operácií vo výške 1 177 825,17 € znížený o bilanciu zábezpek 
vo výške 49 730,90  € do Rezervného fondu mestskej časti Bratislava-Petržalka v čiastke 
1 128 094,27 €. 

5. Finančné usporiadanie s Miestnym podnikom verejnoprospešných služieb Petržalka 
k 31.12.2020: vykázanú stratu po znížení o zostatok rezervného fondu organizácie vo 
výške 79 128,34 € zúčtovať na účet 428 – Nevysporiadaný výsledok hospodárenia 
minulých rokov vo výške 183 849,27 € 

  



p o t v r d z u j e 
použitie prostriedkov peňažných účelových fondov mestskej časti Bratislava-
Petržalka v roku 2020 podľa ich účelu 

b e r i e    n a    v e d o m i e  
      odborné stanovisko miestneho kontrolóra  
 
Hlasovanie o návrhu k bodu č. 2: prítomných 27, za 23, proti 2, zdržalo sa 1, nehlasoval 1, - 
návrh bodu 2 bol schválený. 
 
K bodu č. 3 
Návrh úpravy rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka na rok 2021 a schválenie 
výdavkov čerpaných z úveru SLSP 
 
 
Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Petržalka 
s c h v a ľ u j e  
1. Úpravu rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka na rok 2021 nasledovne: 
- zvýšenie príjmových finančných operácií o 2 673 908 € z prostriedkov rezervného fondu 
- zvýšenie kapitálových výdavkov o 2 673 908 €. 
S nasledovnými zmenami: 
 - Navýšiť kapitálové výdavky v programe 6.1 a zároveň upraviť špecifikáciu v dôvodovej 
správe - Program 6.1 – stavebné úpravy interiéru v rámci obnovy pobočky Miestnej knižnice 
Petržalka na Vavilovovej č. 26 z 20 000 € na 30 000 €. 
Doplniť špecifikáciu v dôvodovej správe pri nasledovných položkách: 

- Program 5.3.1 – vybudovanie bezbariérových vstupov do ZŠ pre žiakov, rodičov aj 
verejnosť počas volieb (prednostne na ZŠ, kde sa už nachádza bezbariérová toaleta) – 
ZŠ Prokofievova a ďalšie podľa možnosti jednotlivých ZŠ a finančných prostriedkov 
Mestskej časti Bratislava- Petržalka – 100 000 €,  

- Program 7.3.1 – obnova a rekonštrukcia polievacích vodovodov a vybudovanie 
pitných fontánok – Starhradská a Vyšehradská 50 000 €. 

2. Čerpanie úveru SLSP v čiastke 591 531 € 
 
Hlasovanie o návrhu k bodu č. 3: prítomných 29, za 26, proti 3, zdržali sa 0, nehlasovalo 0, - 
návrh bodu č. 3 bol schválený. 
 
K bodu č. 3b 
Zvýšenie platu starostu 
 
Bod 3b bol zaradený na návrh poslanca Petra Cmoreja, ktorý návrh zvýšenia platu odôvodnil. 
Následne bolo prijaté uznesenie: 
Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Petržalka   
určuje   
Ing. Jánovi Hrčkovi, starostovi mestskej časti Bratislava-Petržalka, podľa §3 ods. 1 a § 4 
ods. 1 a 2 zákona č. 253/1994 Z. z. o právnom postavení a platových pomeroch starostov obcí 
a primátorov miest v znení zákona č. 154/2011 Z. z. a v rozsahu úväzku určenom uznesením 
miestneho zastupiteľstva č. 511 zo dňa 26.06.2018, mesačný plat vo výške 6314,00 € s 
účinnosťou od 1. júla 2021. 
 



Hlasovanie o návrhu k bodu č. 3b: prítomných 28, za 19, proti 3, zdržali sa 4, nehlasovali 2, - 
návrh bodu č. 3b bol schválený 
 
 K bodu č. 4 
Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Petržalka č. ..../2021 
zo dňa ... ... 2021 k zriadeniu Materskej školy, Turnianska ul. č. 10, 851 07 Bratislava 
 
Predmetný bod k zriadeniu materskej školy, Turnianska č. 10, uviedol starosta a zdôraznil 
potrebu miest pre materské škôlky, i keď paradoxne na Turnianskej je veľmi vyťažená i škola, 
z dôvodu  spádovosti  detí zo Slnečníc. 
 
Hlasovanie o návrhu bodu č. 4: prítomných 28, za 27, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasoval 1, - 
návrh bodu č. 4 bol schválený. 
 
 
K bodu č. 5 
Návrh na predĺženie prenájmu nebytových priestorov, v objekte Romanovej 1, 
Bratislava pre spoločnosť M.A.Y.A s.r.o., ako prípad hodný osobitného zreteľa 
 
Tento bod uviedla vedúca referátu majetku.  
Bol odsúhlasený bez diskusie, ako prípad osobitného zreteľa. 
 
Hlasovanie o návrhu k bodu č. 5: prítomných 28, za 26, proti 0, zdržali sa 0, nehlasovali 2, - 
návrh bodu č. 5 bol schválený. 
 
K bodu č. 6 
Návrh na predĺženie prenájmu nebytových priestorov, v objekte ZŠ Nobelovo nám. č. 6 
pre   BABYLAND, ako prípadu hodného osobitného zreteľa  
 
Materiál bol diskutovaný spolu s následným materiálom, pretože sa týkajú rovnakého 
subjektu a súvisiaceho záujmu. 
Hlasovanie uviedla členka návrhovej komisie p. Jančoková. 
 
Hlasovanie o návrhu bodu č. 6: prítomných 29, za 29, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasovalo 0, - 
návrh bodu č. 6 bol schválený. 
 
 
K bodu č. 7 
Návrh na predĺženie prenájmu časti pozemku, v areáli  ZŠ Nobelovo nám. č. 6 pre   
BABYLAND, ako prípadu hodného osobitného zreteľa  
 
Pri tomto bode materiály objasnil i starosta. 
Následne sa prešlo bez diskusie k hlasovaniu. 
 
Hlasovanie o návrhu k bodu č. 7: prítomných 29, za 26, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasovali 3, - 
návrh bodu  č. 7 bol schválený. 
 
 
 
 



K bodu č. 8 
Návrh na predĺženie prenájmu časti budovy – strešná plocha budovy ZŠ Beňadická 38, 
pre Orange Slovensko, a.s.,  ako prípadu hodného osobitného zreteľa  
 
Po úvodnom slove p. Hrehorovej vystúpila p. Broszová, ktorá vyjadrila i súhlasné stanovisko 
miestnej rady k predmetnému materiálu. 
 
Hlasovanie o návrhu k bodu č. 8: prítomných 26, za 26, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasovalo 0, - 
návrh bodu č. 8 bol schválený. 
 
K bodu č. 9 
Návrh na prenájom časti pozemkov registra „C“ KN parc. č. 5357/29, 5359/73, 5359/67, 
5359/63, 5359/59, 5359/55, 5359/47, 5359/36, 5359/32, pod stavebným objektom SO 
TB.300 Sadové a terénne úpravy, ktoré sú dotknuté umiestnením stavby „Alfa Park  – 
Tower B“ pre spoločnosť Popper Capital, s.r.o., ako prípad hodný osobitného zreteľa  
 
Po uvedení tohto bodu vystúpili v diskusii poslanci. 
Ako prvý bol p. Petrovič, ktorý upozornil, že na miestnej rade bola cena nájmu zvýšená na 30 
€. 
Podporne k tomuto návrhu sa vyjadrovali i pp. Hrehorová, Vydra a Uhlár, ktorý sa zároveň 
pýtal na vzťah tejto spoločnosti a spoločnosti na Turnianskej, kde takáto i keď nie identická 
spoločnosť, vlastní pozemky. V tejto veci neodznela žiadna nová informácia. 
Následne sa pristúpilo k hlasovaniu. 
 
Hlasovanie o návrhu k bodu č. 9 poslanec Petroviča o zvýšení nájmu na 30 €/ m2/rok: 
prítomných 26, za 23, proti 0, zdržal sa 1, nehlasovali 2, - návrh poslanca Petroviča k bodu č. 
9 bol schválený. 
 
Hlasovanie o návrhu k bodu č. 9 ako o celku: prítomných 25, za 25, proti 0, zdržalo sa 0, 
nehlasovalo 0, - návrh bodu č. 9 bol schválený. 
 
K bodu č. 10 
Návrh na prenájom nebytových priestorov, v BD Medveďovej 21, Bratislava pre 
Miestnu knižnicu Petržalka, ako prípadu hodného osobitného zreteľa 
 
Predkladateľ uviedol dôvody zmeny priestorov pre knižnicu, keďže na ZŠ Dudova sa 
rozširujú učebné priestory. Knižničný fond sa teda má presunúť do priestorov na Medveďovu. 
Následne bez diskusie predniesol poslanec Behúl návrh, o ktorom sa hlasovalo. 
 
Hlasovanie o návrhu k bodu č. 10: prítomných 28, za 28, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasovalo 0, 
- návrh bodu č. 10  bol schválený. 
 
K bodu č. 11  
Návrh na odpustenie dlhu z nájmu v čase mimoriadnej situácie v rámci Covid-19 
 
Pani Broszová, rovnako ako v minulosti, predložila aktuálne žiadosti o zníženie a odpustenie 
nájomného pre subjekty poškodené núdzovým stavom z dôvodu Covid-19. 
 
Hlasovanie o návrhu k bodu č. 11: prítomných 24, za 24, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasovalo 0, 
- návrh bodu č. 11  bol schválený. 



 
K bodu č. 12 
Výzva na podanie žiadostí o nenávratný finančný príspevok na vzdelávanie detí v 
súkromných materských školách podľa prijatého všeobecne záväzného nariadenia 
mestskej časti Bratislava-Petržalka č. 6/2015 z 22. septembra 2015 o poskytovaní 
nenávratného finančného príspevku na vzdelávanie detí v súkromných materských 
školách v znení všeobecne záväzného nariadenia č. 3/2016 a všeobecne záväzného 
nariadenia č.11/2019 pre školský rok 2021/2022 
  
Hlasovanie o návrhu k bodu č. 12: prítomných 24, za 24, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasovalo 0, 
- návrh bodu č. 12  bol schválený. 
 
 
K bodu č. 13 
Stanovisko mestskej časti Bratislava-Petržalka k návrhu dodatku Štatútu hlavného 
mesta Slovenskej republiky Bratislavy – sociálne veci (vypustenie čl. 31 a 32, za čl. 30 sa 
vkladajú nové čl. 31 až 32i) 
 
Po odôvodnení nášho stanoviska vedúcou sociálneho oddelenia k návrhu, ktorý vychádza zo 
zákonných úprav, sa pristúpilo k hlasovaniu. 
Poslanci hlasovali na základe návrhu predloženého členom návrhovej komisie p. Behúlom. 
 
Hlasovanie o návrhu k bodu č. 13: prítomných 25, za 24, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasoval 1, - 
návrh bodu č. 13 bol schválený. 
 
K bodu č. 14 
Zmluva o spolupráci na zabezpečovanie odťahovej služby medzi spoločnosťou Mestský 
parkovací systém, spol. s.r.o. a Mestskou časťou Bratislava-Petržalka a Hlavným 
mestom Slovenskej republiky Bratislava. 
 
Starosta veľmi podrobne vysvetlil, ako mestská časť rieši odťahovanie prostredníctvom 
jedného auta, ktoré máme a ako si týmto spôsobom budeme môcť v prípade potreby pomôcť 
technikou hlavného mesta. 
V diskusii vystúpili p. Vydra, ktorého zarazila vysoká cena, poslanci Palkovič 
a Kratochvílová podporili tento návrh. 
V odpovedi starosta podotkol, že nemáme s čím cenu porovnávať a že je rovnaká pre všetky 
zapojené mestské časti. 
Nasledovalo hlasovanie. 
 
Hlasovanie o návrhu k bodu č. 14: prítomných 21, za 18, proti 0, zdržali sa 3, nehlasovalo 0, - 
návrh bodu č. 14 bol schválený. 
 
K bodu č. 15 
Stanovisko mestskej časti Bratislava-Petržalka k návrhu Všeobecne záväzné nariadenie 
hlavného mesta Bratislavy č. .........../2021 z ............., ktorým sa mení a dopĺňa všeobecne 
záväzné nariadenie hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislavy č. 6/2020 o 
nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými stavebnými odpadmi na území hlavného 
mesta Slovenskej republiky Bratislavy 
Pani Špodová veľmi podrobne oboznámila poslancov s predkladaným materiálom. 



V diskusii vystúpili poslanci Vydra, Šesták,  Behúl s postrehom, že ľudia sa snažia odpad 
separovať, znižovať a mali by sme ich i v tomto smere motivovať. Napr. jeden kontajner z 30 
ľudí dať na 35 a tým im znížiť cenu. 
Po diskusii sa prešlo k hlasovaniu. 
 
Hlasovanie o pozmeňujúcemu návrhu poslanca Behúla k bodu č. 15: prítomných 23, za 18, 
proti 0, zdržal sa 1, nehlasovali 4, - pozmeňujúci návrh bodu č. 15 bol schválený. 
 
Hlasovanie o návrhu ako o celku k bodu č. 15: prítomných 25, za 25, proti 0, zdržali sa 0, 
nehlasovalo 0, - návrh bodu č. 15 bol schválený. 
 
 
K bodu č. 16 
Pedagogicko-organizačné zabezpečenie školského roka 2021/2022 v základných školách 
v zriaďovateľskej pôsobnosti mestskej časti Bratislava-Petržalka 
 
Tento materiál uviedla vedúca školského oddelenia pani Garanová. Upozornila poslancov, že 
otvárame 55 tried prvého ročníka a 4 špeciálne triedy. 
V diskusii sa p. Škápik pýtal, či sa počíta s výzvou na ZŠ Slnečnice, ktorá bola otvorená.  
Vicestarostka p. Hrehorová ho uistila, že miestny úrad o výzve vie a pracuje sa na nej spolu 
s oddelením školstva. 
P. Karman položil otázku, prečo nie je v materiáli zahrnutá aj situácia v materských školách, 
tak ako tomu bolo v minulosti. 
 
Poslankyňa Ovečková a Jankovičová poďakovali oddeleniu za trvale dobrú odbornú prácu. 
 
 Hlasovanie o návrhu k bodu č. 16: prítomných 20, za 20, proti 0, zdržali sa 0, nehlasovalo 0, 
- návrh bodu č. 16 bol schválený. 
 
 
K bodu č. 17 
Správa o kontrole poskytovania stravných lístkov príslušnými oddeleniami Miestneho 
úradu Mestskej časti Bratislava – Petržalka  za obdobie od 1. januára 2020 do 31. 
decembra 2020 
 
Materiál o kontrole poskytovania stravných lístkov príslušnými oddeleniami Miestneho úradu 
Mestskej časti Bratislava-Petržalka  za obdobie od 1. januára 2020 do 31. decembra 2020 
uviedla kontrolórka mestskej časti. 
V diskusii bola nastolená otázka p. Uhlárom, prečo nie sú predmetom kontroly aj lístky pre 
poslancov, ktorí ich v čase online zastupiteľstiev nedostávali. 
 
Hlasovanie o návrhu k bodu č. 17: prítomných 21, za 20, proti 0, zdržal sa 1, nehlasovalo 0, - 
návrh bodu č. 17 bol schválený. 
 
K bodu č. 18 
Správa z kontroly plnenia uznesení prijatých Miestnym zastupiteľstvom Mestskej časti 
Bratislava-Petržalka  za obdobie II. polroka 2020 
 
Tento materiál opätovne uviedla pani Chovancová, kontrolórka mestskej časti. 
Zdôraznila, že nebolo zverejnené uznesenie z 13.10.2020. 



V diskusii sa vyjadrili pp. Repka, ktorý opakovane nevie niektoré materiály nájsť. Palkovič a 
Pätoprstá, zhodne zdôraznili význam doslovného prepisu zastupiteľstiev, hlavne v prípade 
sporových vecí a ozrejmila, že je to možné programovo ošetriť. 
 
Hlasovanie o návrhu k bodu č. 18: prítomných 19, za 18, proti 0, zdržal sa 1, nehlasovalo 0, - 
návrh bodu č. 18 bol schválený. 
 
 
K bodu č. 19 
Návrh plánu kontrolnej činnosti miestnej kontrolórky Mestskej časti Bratislava-
Petržalka  na obdobie od 1. júna 2021 do 31. decembra 2021 
 
Kontrolórka vo svojom príspevku informovala o tom, čo si dala na nadchádzajúce obdobie do 
programu. 
V diskusii sa prihlásili poslanci Dragun, Škapik, Pätoprstá, Repka s otázkou, koho pani 
kontrolórka v tejto veci z poslaneckých klubov oslovila. Poslanec Kríž Juraj pripomenul 
požiadavku z 9.2.2020, kedy bolo prijaté uznesenie č. 357 a žiadal o vysvetlenie, aký je stav 
vecí.  
Kontrolórka odpovedala, že neoslovovala predsedov klubov, ale reagovala na podnety 
jednotlivcov a zároveň informovala p. Kríža, že na predmetnej kontrole sa pracuje. 
 
Hlasovanie o návrhu k bodu č. 19 (vypustenie kontroly kultúry a športu): prítomných 20, za 
10, proti 5, zdržali sa 4, nehlasoval 1, - pozmeňujúci návrh k bodu č. 19 nebol schválený. 
 
Hlasovanie o návrhu poslanca Uhlára k bodu č. 19: prítomných 19, za 12, proti 0, zdržali sa 
7, nehlasovalo 0, - pozmeňujúci návrh p. Uhlára k bodu č. 19 bol schválený. 
 
Hlasovanie o návrhu k bodu č. 19 ako celku: prítomných 20, za 15, proti 1, zdržali sa 4, 
nehlasovalo 0, - návrh bodu č. 19 bol schválený. 
 
 
K bodu č. 20 
Návrh na zmenu uznesenia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Petržalka 
č. 210 zo dňa 5. mája 2020 
 
Návrh predložila poslankyňa Farkašovská. 
Vysvetlila poslancom, že poplatku sa zamedzí len na čas obdobia Covid-19, netýka sa 
správneho poplatku ako takého, ktorý snúbenci platia zo zákona nepretržite. 
 
Hlasovanie o návrhu k bodu č. 20: prítomných 19, za 18, proti 0, zdržal sa 1, nehlasovalo 0, - 
návrh bodu č. 20 bol schválený. 
 
 
K bodu č. 21a 
Návrh na voľbu poslancov do komisií Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 
Bratislava-Petržalka 
 
V predloženom návrhu nominácie klubu Pre Petržalku, ktorý predložia p. Ovečková je návrh 
na p. Kleinerta do Komisie športu. 
 



Hlasovanie o návrhu k bodu č. 21: prítomných 22, za 20, proti 0, zdržal sa 1, nehlasoval 1, - 
návrh bodu č. 21 bol schválený. 
 
 
K bodu č. 21b 
Návrh na zlepšenie využitia petržalskej plavárne 
 
Návrh predložil poslanec Behúl, ktorý na dvoch grafoch priblížil situáciu v plavárni. Graf 
ukázal, že najmenej sú využívané mesiace júl, august.  
Návrh je zvýhodniť využívanie plavárne za nižšie ceny pre určené skupiny. Návrh 
predpokladá dvojročnú sledovanosť pred vyhodnotením. 
Vystúpili poslanci Pätoprstá, Kleinert, Fulová, Vydra, Šesták, Dragún, ktorý žiadal doplniť 
i dobrovoľnú civilnú ochranu, Bočkayová žiadala doplniť zdravotný personál. 
 
Hlasovanie o návrhu k bodu č. 21b poslancov Draguna a Bočkayovej: prítomných 20, za 11, 
proti 0, zdržalo sa 8, nehlasoval 1, - návrh poslancov k bodu č. 21b bol schválený. 
Hlasovanie o návrhu k bodu č. 21b ako o celku: prítomných 21, za 18, proti 0, zdržali sa 3, 
nehlasovalo 0, - návrh bodu č. 21b bol schválený. 
 
 
K bodu č. 22 
Písomná informácia o aktuálnom stave voľných bytov vo vlastníctve mestskej časti 
Bratislava-Petržalka a bytov zverených do správy mestskej časti Bratislava-Petržalka za 
II. štvr ťrok 2021 
 
Predložil starosta mestskej časti. 
Byty boli dané predovšetkým ako výmena. 
Riešia sa byty, ktoré sa využívajú mimo účelu, napr. pre školníkov a podobne. 
V diskusii vystúpili Dragun, vo veci Medveďovej. 
Repka upozornil, aby pri riešeniach bol prítomný vždy zamestnanec, aby boli poslanci 
informovaní. 
Pani Makovníková spolu so starostom pochválili prácu vedúcej p. Nemcovej, ktorá rieši byty. 
 
Hlasovanie o návrhu k bodu č. 22: prítomných 19, za 18, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasoval 1, - 
návrh bodu č. 22 bol schválený. 
 
 
K bodu č. 23 
Informácia o uzavretých zmluvách na nájom obecných bytov zverených do správy 
mestskej časti Bratislava-Petržalka hlavným mestom Slovenskej republiky Bratislava 
a informácia o uzavretých nájomných zmluvách a o predĺžení nájmov už uzavretých 
nájomných zmlúv na nájom bytov vo vlastníctve mestskej časti Bratislava-Petržalka za 
II. štvr ťrok 2021 
 
Bez diskusie  sa pristúpilo k predloženiu návrhu, o ktorom sa hlasovalo. 
 
Hlasovanie o návrhu k bodu č. 23: prítomných 20, za 20, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasovalo 0, 
- návrh bodu č. 23 bol schválený. 
 
 



Nasledovali body k Interpeláciám a Rôznemu. 
 
K bodu 24 
Interpelácie  
 
Prvá vystúpila p. Pätoprstá, ktorá ozrejmila, že vypaľovanie soľou nespôsobili naši 
pracovníci. Upozornila ale, že je potrebné pripraviť v tejto veci postupy krokov pre 
pracovníkov. 
Zároveň podala dve interpelácie. 
Poslankyňa Ovečková podala interpeláciu vo veci organizačného poriadku a k zrušeniu 
referátu kultúry a športu. 
Poslanec J. Kríž podal žiadosť o informáciu vo veci harmonogramu kosenia a s tým náväzne 
súvisiacich postupov. Zároveň chcel vedieť, ako sa realizovala refakturácia neuskutočnených 
plnení vo veci kosenia. 
Poslednou súčasťou interpelácie je parkovisko na Kolmej ulici a súvisiace využívanie ho na 
vraky a podobne. 
 
K bodu č. 25 
Rôzne 
 
Prihlásili sa dvaja obyvatelia  p. Púčik a p. Kútik k téme garážový dom Vavilovova.  
Poslanec Dragun vysvetlil, že nevieme spraviť viac, ako obyvateľov podporil. Toto je úlohou 
hlavného mesta. 
 
Zasadnutie zastupiteľstva tak bolo ukončené. 
 

Koniec rokovania:   16:30 hod. 

 
 
____________________________   ____________________________ 
       Ing. Ján Hrčka                Mgr. Petra Vančová 
    starosta        prednostka 
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